

香港社會服務聯會

響應 2011 年國際消除貧窮日活動

「公眾對 2011-12 年度施政報告中扶貧措施的意見調查」結果發佈 暨

「施政報告是否有效回應貧窮問題？ - 減貧之路，何去何從？」討論會

日期：二零一一年十月十四日（星期五）
時間：下午二時十五分至五時
地點：香港灣仔駱克道三號 香港小童群益會 6 樓 607 室
主持：香港電台《城市論壇》節目監製
謝志峰先生

程 序 (暫訂)

下午	2:15 - 2:30	登記
	2:30 - 3:15	<u>民調結果公布</u> 「公眾對 2011-12 年施政報告中有關扶貧措施的意見調查」結果發佈 香港大學民意研究計劃總監 鍾庭耀博士 本港最新貧窮情況及政策建議 香港社會服務聯會行政總裁 方敏生女士
	3:15 - 4:45	<u>討論會</u> 討論題目： 「施政報告是否有效回應貧窮問題？ - 減貧之路，何去何從？」 立法會議員、基層團體、前線社會工作者發言
	4:45-5:00	總結

The Hong Kong Council of Social Service

Activities to Commemorate the International Day for the Eradication of Poverty 2011

**Result of the Public opinion poll on “Public opinion towards the anti-poverty measures in the
2011-12 Policy Address”**

And

**Discussion Forum on “Has the Policy Address effectively addressed the poverty problem? -
Ways ahead to eradicate poverty”**

Date : October 14, 2011 (Friday)
Time : 2:15 p.m. – 5 :00 p.m.
Venue : Room 607, 6/F, The Boys’ and Girls’ Clubs Association of Hong Kong ,
3 Lockhart Road, Wanchai, Hong Kong
Moderator : Mr. TSE Chi-fung
Executive Producer of City Forum, Radio Television Hong Kong

Programme (tentative)

PM 2:15-2:30 Registration

2:30-3:15 Release of Public Opinion Poll Result

Public opinion poll on “Public opinion towards the anti-poverty measures in the
2011-12 Policy Address”
Dr. Robert CHUNG Ting Yiu
Director of Public Opinion Programme, University of Hong Kong

The current poverty situation and policy recommendations
Ms. Christine FANG
Chief Executive, HKCSS

3:15-4:45 Discussion Forum

Discussion topic:
“Has the Policy Address effectively addressed the poverty problem? - Ways
ahead to eradicate poverty”

Views from Legislative Council Members, grassroots organizations and frontline
workers

4:45-5.00 Concluding Remarks